
 

 

Zápis č. 01/2023 

z jednání Rady JmKO ČUS, konané dne 13.02.2023 ve 13:00h v Brně, Vídeňská 9 

 

Přítomni: Vojtěch Bártek, Petr Šíma, Zdeněk Kolesa, Jiří Moudrý, František Stejskal, Josef 

Vrba, Jozef Regec, Jiří Zorník 

Omluveni: Jan Macharáček, Stanislav Němec, Štěpán Říha, Petr Vrážel  

 

Revizní komise: Josef Hrazdíra, Kamila Benčová, omluvena – Jana Kavanová  

Hosté: Jakub Koudelka – referent krajského Servisního centra sportu JmKO ČUS; Marta 

Gabrielová, Nikola Siváková – zápis 

 

Jednání zahájil a řídil předseda JmKO ČUS p. Vojtěch Bártek dle následujícího programu: 

1. Úvod 

2. Informace krajského referenta 

3. Anketa Sportovec roku 2022 

4. Financování v roce 2023 

5. Žádost svazu vodního motorismu o vstup 

6. Termín a program VH JmKO ČUS 

7. Různé, diskuse 

1) Úvod 

Pan předseda Vojtěch Bártek přivítal přítomné a konstatoval, že je rada usnášeníschopná. 

Poděkoval za hojnou účast a předal slovo kraj. referentovi. 

 

2) Informace krajského referenta 

Krajský referent p. Koudelka začal diskusi problematikou financování, kterou v současné 

době Jihomoravské krajská organizace ČUS řeší. Při příchodu obdrželi všichni zúčastnění 

rozpočet JmKO ČUS na rok 2023, který je přiložen k zápisu. Nejprve p. Koudelka 

okomentoval jeho jednotlivé složky a následně rozebral plánované zdražení.  

Představil svůj původní plán navýšení svazům o inflaci, která je k prosinci 2022 15,1 %. Po 

diskusi členů se rozhodlo, že zdražení proběhne na základě propočtu ekonomických služeb, 

které jsou již 10 let beze změny stejně jako nájem. I přesto některé svazy odmítají zdražení, 

které je však existenčně nezbytné. V souvislosti se zdražováním dojde k propočtu 

jednotlivých položek a práce p. Říhové a na jeho základě se vypočítá výše zdražení, které 

může být vyšší než plánované, které vychází z inflace.  

Místopředseda p. Šíma se dotázal na inflační doložky ve smlouvách, které by měly řešit tento 

problém 

p. Koudelka informoval, že inflační doložky nejsou obsahem současných smluv mezi svazy a 

o nutnosti jejich doplnění. Zároveň vyjádřil obavu o souhlas svazů, které se budou obávat 

stálého zdražování. Dále obecně probral současnou podobu smluv pro jednotlivé svazy a 

informoval o výši pronájmu jednotlivých svazů. 

P. Vrba dodal, že by trval na inflační doložce u všech a vysvětlil, že není nutné zvedat cenu 

automaticky a pokud není třeba zvedat nájem, tak se zvedat nemusí. 

P. Koudelka vyjádřil souhlas a informoval o dobrých vztazích se svazy. Celá rada 

odsouhlasila přidání inflační doložky do všech nájemních smluv 



 

 

3) Anketa Sportovec roku 

Pan předseda Bártek zopakoval termíny jednotlivých galavečerů.  

p. Koudelka informoval o možné účasti hejtmana Jihomoravského kraje Mgr. Jana Grolicha, 

která bude potvrzena vždy ráno v den akce 

Diskutovalo se zapojení studentské asociace do vyhlášení ankety sportovce okresu Znojmo, 

které kontaktuje p. Kolesa  

p. Gabrielová informovala, že je třeba poslat seznam oceněných sportovců na Jihomoravský 

kraj a seznam pozvaných na vyhlášení – zástupce okresů a členové rady. Dále hlásí změnu 

vyhlášení krajského sportovce, který je přesunut z Besedního domu do Sono centra. 

p. Gabrielová informovala o schůzce 22.2.2023 v 10:00 na předvýběr oceněných sportovců, 

které se účastní p. Karger, p. Gabrielová, p. Šíma, p. Fantová, p. Nykodým, p. Klimeš  

p. Gabrielová také informovala o zajištění fotografa na jednotlivé galavečery čímž se ukončilo 

téma Sportovce roku 

 

4) Financování 

p. Bártek označil téma financování za probrané v bodě č. 2  

p. Koudelka připomněl, že bude na Valné hromadě předložena a schválena a výroční zpráva o 

činnosti a zpráva o hospodaření  

 

5) Žádost svazu vodního motorismu o vstup 

p. Koudelka informoval o žádosti svazu vodního motorismu o vstup do JmKO ČUS. Jelikož 

byla žádost podaná na špatnou krajskou organizaci rada ji zamítla, dokud nebude podána 

správná žádost 

 

6) Termín a program VH Jmko ČUS 

Krajská rada zvolila jako termín Valné hromady 12.6.2023 v 15:00 na hale Morendě.  

Zároveň určila termín další krajské rady na 22.4.2023 ve 13:00 hodin na hale Morendě, kde se 

budou diskutovat hosté na Valnou hromadu  

 

7) Diskuse, různé 

Proběhla diskuze o limitech svazů pro platby faktur.  

p. Vrba dodal, že by požádal o limity, které mají jednotlivé subjekty. Diskutovala se 

zodpovědnost za příkaz k platbě a jakým způsobem se faktury vyhodnocují 

p. Gabrielová předala záštity od hejtmana Jihomoravského kraje Mgr. Jana Grolicha na 

Sportovce roku v jednotlivých okresech 

p. Gabrielová otevřela diskusi ohledně pojištění na hale Morendě. Informovala, že po 10 

letech končí stávající pojištění a je třeba jeho obnova. Definuje položky, které jsou do 

pojištění zahrnuty jako například přenos hotovosti, trezory, kanceláře apod.  

Krajská rada odsouhlasila rozeslání poptávky pojišťovnám a zajištění nejvýhodnější z nich. 

Částka byla stanovena na 10 tisíc korun za rok. 

Po vyčerpání všech příspěvků do diskuse pan předseda ukončil jednání. 

 

Vojtěch Bártek – předseda 

V Brně dne 13.02.2023 

Zapsala: Nikola Siváková 


